
Onderwerp: uitbreiding vliegveld Lelystad

Goedenavond,

Dank u wel voor uw mail over mijn lege bericht. Dat het leeg was komt, omdat ik bedoelde de 
voorbeeldbrief te copieren, maar dat is kennelijk niet gelukt. Ik wilde de voorbeeldbrief 
gebruiken, omdat ik niet voldoende op de hoogte ben van alle technische ins en outs. Voor 
zover ik het begrijp, ben ik het wel eens met de argumentatie, gesteld dat het noodzakelijk is 
dat de uitbreiding van Lelystad er komt. Ik vind het jammer dat er voetstoots van uitgegaan 
wordt dat die noodzaak er is.  Een veelvoud van goedkope vluchten ( niet werkelijk goedkoop 
omdat de kosten niet doorberekend worden) dagelijks laten gaan over de Veluwe, enerzijds 
een natuurgebied waar we zuinig moeten zijn op de rust, anderzijds een dichtbevolkt gebied 
(Zuid-Ede, Bennekom en Wageningen), waar de bewoners ook behoefte hebben aan 
voldoende rust, vind ik niet acceptabel.
Uit alles wat ik over deze zaak gelezen heb, krijg ik de indruk dat het min of meer een 
haastklus is, en dat er niet goed over is nagedacht wat de implicaties zijn. Dat bovendien 
belanghebbenden niet voldoende zijn geïnformeerd.
Ik hoop hiermee duidelijk gemaakt te hebben dat ik ernstige bezwaren heb tegen deze 
voornemens.

Met vriendelijke groet,
Elisabeth Hester Birnie-van Oyen


